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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 6 februari 2018

Beheer en Realisatie - Omgevingszorg

9 2018_B&W_00049 Nota van antwoord - schriftelijke vragen CPB over 
opbrengst oud papier 

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats; de heer W. Brus, Wethouder; de heer D. Oosterveen, Wethouder; mevrouw D. 
Cazemier, Waarnemend secretaris

Afwezig:
de heer O. Akkerman, Wethouder; mevrouw H.J. Frantzen-Boeve, Wethouder

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Op 30 januari 2018 heeft de fractie van de CPB een aantal vragen gesteld over de opbrengstprijzen 
oud papier. In deze nota worden deze vragen beantwoord.

Vragen CPB: 

Wat ons opvalt, is dat inzamelende partijen uit voormalig Brederwiede een lagere opbrengst prijs 
ontvangen dan elders in de gemeente. Tevens valt op dat deze verenigingen zich redelijk afzijdig 
houden in de discussie.

Verenigingen uit voormalig Brederwiede ontvangen een prijs van 34 euro per ton, terwijl elders in 
Steenwijkerland verenigingen een opbrengstprijs ontvangen die minimaal 50% hoger ligt. Terwijl deze 
verenigingen hier dezelfde inspanningen voor leveren. Dit is volgens ons onrechtvaardig, daar kunnen 
wij niet mee leven.  

1. Klopt onze constatering ? en zo ja bent u het met ons eens, dat verenigingen uit voormalig 
Brederwiede qua opbrengst prijs achtergesteld worden.

2. Kunt u dit tegelijkertijd met de nieuwe vergunningsverlening recht trekken zodat alle 
verenigingen ongeveer gelijke opbrengstprijzen hebben. En dit als uitgangspunt meenemen in 
het komende stuk wat binnenkort naar de raad ter bespreking gaat.

Antwoorden:

1. Oudpapierinzamelaars in voormalig Bredewiede ontvangen niet de netto marktprijs maar een 
garantievergoeding van € 34 per ton. Voorheen werd daar onder de vlag van een landelijke 
organisatie (VAOP) ingezameld en kregen de inzamelende verenigingen altijd een bedrag van 
€ 34,= per ton uitgekeerd, in goede en in slechte tijden. In 2011 is deze organisatie failliet 
gegaan en heeft ROVA de papierinzameling overgenomen. Deze contracten zijn tot op heden 
niet gewijzigd.
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2. Het is niet meer dan logisch dat we ook met de oudpapierinzamelaars in voormalig 
Bredewiede een nieuwe overeenkomst met de nieuwe afspraken afsluiten. Momenteel hebben 
de oudpapierinzamelaars een contract met ROVA. In de nieuwe situatie staat het ze vrij om 
een andere papierinzamelaar/verwerker te contracteren.

Vervolg
Zoals toegezegd door wethouder Oosterveen tijdens de raadsvergadering van 23 januari jl. wordt het 
nieuwe plan van aanpak in een advies A stuk aan de raad voorgelegd.

Bijlagen
1. 20180130 - Schriftelijke vragen CPB -  Opbrengstprijs oud papier.pdf



  

 
Betreft: vragen aan college betreft opbrengstprijzen oud papier  

 

Geacht college,  
 

In de afgelopen periode is er veel gesproken over de inzameling van oud papier.  Het 

college, de gemeenteraad en de verenigingen hebben zich over dit onderwerp gebogen.   

  

We zijn blij dat er nu uiteindelijk duidelijkheid komt en verenigingen door kunnen gaan 

waar ze mee bezig zijn en dat de opbrengsten voor de verenigingen gewaarborgd blijven.  

  

Wat ons opvalt, is dat inzamelende partijen uit voormalig Brederwiede een lagere opbrengst 

prijs ontvangen dan elders in de gemeente. Tevens valt op dat 

deze verenigingen zich redelijk afzijdig houden in de discussie.  

  

Verenigingen uit voormalig Brederwiede ontvangen een prijs van 34 euro per ton, 

terwijl elders in Steenwijkerland verenigingen een opbrengstprijs ontvangen die minimaal 

50% hoger ligt. Terwijl deze verenigingen hier dezelfde inspanningen voor leveren.  

 

Dit is volgens ons onrechtvaardig, daar kunnen wij niet mee leven.  

  

We hebben een aantal vragen:  

  

1.  Klopt onze constatering ? en zo ja bent u het met ons eens, dat verenigingen uit 

voormalig Brederwiede qua opbrengst prijs achtergesteld worden.  

2.  Kunt u dit tegelijkertijd met de nieuwe vergunningsverlening recht trekken zodat 

alle verenigingen ongeveer gelijke opbrengstprijzen hebben. En dit als uitgangspunt 

meenemen in het komende stuk wat binnenkort naar de raad ter bespreking gaat.  

  

Met belangstelling zien de beantwoording tegemoet.   

  

Namens de CPB fractie  

Ronnie Lassche  
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